
Zápis z 2.jednání AS FIS, 
konaného dne 24. 11. 1999 

 
Přítomni: Blatná, Henzler, Chlapek, Jílek, Kořenář, Langhamerová, 
          Beránek, Fischer, Pavlíček, Prynych 

Omluveni: Berka, Klůfa, Svatá, Trešl, Vaněk, Mohr 

Hosté: ing. Marešová 

1. AS FIS jmenoval své  členy Beránka a Prynycha do Disciplinární 
   komise FIS. (schváleno jednomyslně). 

2. AS  FIS  souhlasí  s  návrhem  p.  děkana  na  jmenování doc. 
   Jablonského  do Vědecké  rady  FIS - schváleno jednomyslně) 

3. Ing. Marešová informovala o posledních jednáních AS VŠE 
     a) rektorkou  VŠE byla zvolena  prof. Durčáková, když  ve 3. 
        kole získala 16 hlasů z 31 možných 
     b) co  se týče rozpočtových  pravidel, pro rok  2000 zůstává 
        zachován starý model s tím,  že se postupně bude pracovat 
        na změně pro rok 2001 

4. Doc. Blatná informovala o jednání Rady vysokých škol 
     a) dojde ke krácení prostředků na hlavní činnost VŠ (výuka 
        a provoz), asi o 5  %, naopak dojde k navýšení prostředků 
          na vědu 
     b) RVŠ nesouhlasí s krácením fin. prostředků 

5.  AS  FIS  se  obrací  na  p.  děkana  ve věci přihlašování na 
    bakalářské zkoušky 
     a) žádá odstranění nebo alespoň podstatné zkrácení "polední" 
        technické přestávky (v souč. době 10 - 15) 
     b) žádá zkrácení termínu pro odhlašování  od BZ z 2 týdnů na 
        jeden. 
     Důvod: Při  minulém zkrácení z 1  měsíce na 14 dnů  mělo jít 
        o tzv. mezietapu, AS FIS žádá dokončení celého procesu. 
     (schváleno jednomyslně) 

6. Další schůze AS se bude konat před zahájením letního semestru, 
   v případě potřeby bude svolána dříve. 

Zapsal: J. Fischer 
Schválila: Doc. Blatná 

 


